
Delegat »Železarne« v Smederevu:

MANDAT ČLANOV
DELAVSKIH SVETOV

BI BILO TREBA
PODALJŠATI

V asko P erišič , predsednik de-
lavskega soeia slelezarne* v Smedere-
ou bo zastrjpal svoje podjetje na kon-
gresu delavskih suetov. Pooedal je svoje
mnenje o trajanju mandata članoo de-
lavskih spetno:

»Enoletnj mandat članov delavskth sve-
tov je prekratek. Ljudje, ki jih kolektiv
izvoli, da bi mpravijali podjetje, v enem
letu šele sĵ zuaĵ o problematiko in se na-
učijo voditi. To je popolnoma razuinljivo
glede ua zapJetenost in resnost njihovega
dela. Po Lzteku enoletuega roka pa jih
zamtiiiajo. Vsekakor ruora skozi orgaue
tielafskega samoupravljauj« it« čim več
Ijudi. ker so ti organi velika šola. v kateri
si delavci pridobivajo izkušnje v vodenju.
Vendar bi podaljšanje maudata na dve
leti okrepilo sposobntvst članov delavskih
svetov in ustvarilo pogoje za sprejem bolj
vsebinskih in samostojnih skleppv.t
Delegat tovarne motorjev v Sarajevn:


